
Svar interpellation:

“KUNSKAPSLYFT SÄRSKILD BEGÅVNING, EFFEKT OCH DELTAGANDE”

Maria Moraes (MP) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina svar:

Hur många deltog i kunskapslyft som kommunen erbjöd och lämnade in uppgifter på
en nivå så att man blev godkänd i kursen?
46 personer deltog från start i kompetensutvecklingsinsatsen under läsåret 2021/2022. Fyra
personer avslutade kursen i förtid och 42 personer fick ett kursintyg.

Hur många blev inbjudna och omfattades av erbjudandet om att gå
utbildningen på distans under arbetstid?
Inbjudan skickades till samtliga kommunala grundskolor, till gymnasieskolor, och även
fristående skolor erbjöds att delta.

Vad hade de som deltog för yrkestitel i skolan?
Specialpedagog, speciallärare, förstelärare, lärare, rektor och psykolog.

Vid hur många tillfällen erbjöds kompetenshöjning inom frågan till
yrkesverksamma under perioden som kommunen menade att kunskapslyftet
varade?
Kompetensutvecklingsinsatsen innefattade åtta träffar under läsåret 2021/2022. I anslutning
till kompetensutvecklingsträffarna genomfördes nätverksmöten med processtöd i syfte att
samla och sprida erfarenheter från skolorna.

Hur ser planen för kunskapslyft och fortbildning inom området särskild
begåvning ut framöver?
Centrala elevhälsans Konsultativt stöd har i uppdrag att handleda och konsultera utifrån
skolornas behov. I teamet finns psykolog, specialpedagog och logoped. En fördjupning av
innehållet i den beslutade handlingsplanen för särskilt begåvade kommer att genomföras för
rektors specialpedagogiska stöd i början av kommande läsår.
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